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Rada Gminy w Galewicach 
 

Protokół Nr XX/2020 

z XX Sesji Rady Gminy w Galewicach odbytej w dniu 29 stycznia 2020 r. w Sali Nr 107 Urzędu 

Gminy w Galewicach.  

Obrady rozpoczęto o godz. 9:00 a zakończono o godz. 11:15. 

Ustawowa liczba radnych - 15 

Obecni na sesji radni 13 (którzy podpisali listę obecności) 

 
1. Elżbieta Fras 
2. Krzysztof Golas  
3. Jerzy Karsznia  
4. Rafał Konieczny  
5. Kazimiera Korpeta  
6. Piotr Kościański  
7. Krzysztof Nowak  
8. Kazimierz Pilarz  
9. Dariusz Przedwojewski  
10. Łukasz Szaflik  
11. Mirosław Szymczak  
12. Jan Tomaszek  
13. Wiesław Zawadka  

Nieobecni: 

1.Tomasz Cieśla 
2.Żaneta Dulska  
 

              W obradach sesji udział wzięli: Wójt Gminy Pan Piotr Kołodziej, Skarbnik Gminy Pani 

Anna Kaczmarek, Sekretarz Gminy Pani Beata Janiaczyk oraz Sołtysi z terenu Gminy Galewice 

wg załączonej listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu 

 

1. Otwarcie obrad XVIII Sesji Rady Gminy w Galewicach i stwierdzenie quorum. 

 

               XX Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia 

wypowiadając formułę,, Otwieram Sesje Rady Gminy w Galewicach”. Poinformował, że 
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zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym oraz § 48 ust. 2 pkt. 3 Statutu 

Gminy Galewice nadanego uchwałą Nr XL/229/18 Rady Gminy w Galewicach z dnia 04 

września 2018 r. obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obejmujące z natury rzeczy całość obrad są dostępne 

w BIP Urzędu Gminy w Galewicach oraz na stronie internetowej Gminy Galewice 

www.galewice.pl. 

                Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na sali jest obecnych 13 radnych. Podjęte 

na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

radnych o zalogowanie się do systemu e-sesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

               Przewodniczący Rady zasugerował, iż porządek obrad jest Radnym znany, ponieważ 

otrzymali zawiadomienia na sesję, a w nich porządek obrad. Następnie odczytał porządek 

obrad który brzmiał następująco:  

 
1. Otwarcie obrad XX Sesji Rady Gminy w Galewicach i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XIX Nadzwyczajnej  Sesji Rady Gminy w Galewicach z dnia 08 
stycznia 2020 r. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr IX/34/11 Rady 
Gminy w Galewicach z dnia 28 czerwca 2011 r. w sprawie trybu i  sposobu powoływania i 
odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 
obrębie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 
2020 rok. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

http://www.galewice.pl/
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11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz Przedwojewski , Łukasz Szaflik , 

Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska  

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Galewicach z dnia 08 

stycznia 2020 r. 

 

           Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są jakieś uwagi 

do protokołu. Poinformował, że protokół z obrad  sesji rady gminy był dostępny do wglądu w 

biurze rady oraz był udostępniony w systemie e-sesja i radni mieli możliwość zapoznania się z 

jego treścią. Ponadto protokół był wyłożony do wglądu przed obradami sesji w sali 

posiedzeń. Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są do niego uwagi. Uwag nie 

zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w 

Galewicach z dnia 08 stycznia 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz Przedwojewski , Łukasz Szaflik , 

Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska  

 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

              Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Ponadto poinformował, że w dniu 23 stycznia 2020 roku w Urzędzie Gminy w 

Galewicach odbyło się spotkanie z przedstawicielami Spółki Oświetlenia Ulicznego i 

Drogowego w Kaliszu na temat możliwości pozyskana środków z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska na wymianę opraw oświetleniowych.  

              Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję i poprosił o zadawanie pytań. 

              Radny Pan Krzysztof Nowak zapytał czy przy realizacji budowy sieci gazowej w 

miejscowości Osiek wymagana będzie potrzeba zmiany projektu budowalnego dot. 

przebudowy drogi gminnej Osiek-Węglewice?  

             Wójt Gminy Pan Piotr Kołodziej odpowiedział, że planowana sieć gazowa w 

miejscowości Osiek będzie realizowana według oddzielnej dokumentacji. Całość 

infrastruktury sieci gazowej będzie własnością spółki gazowej PSB. Gmina Galewice nie 

będzie Inwestorem w/w zadania. 

             Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Tomaszek zapytał czy planowana sieć 

gazowa może spowodować opóźnienia przy realizacji przebudowy drogi gminnej Osiek-

Węglewice? 

            Wójt Gminy Pan Piotr Kołodziej odpowiedział, że założenie są takie, że planowana 

realizacja sieci gazowej w miejscowości Osiek nie wpłynie na termin rozpoczęcia przebudowy 

drogi Osiek-Węglewice.  Prace powyższe przewiduje się realizować w tym samym czasie. Na 

koniec wspomniał, że zadanie pn. Przebudowa drogi gminnej Osiek-Węglewice obejmuje 

również budowę kanalizacji deszczowej. 
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            Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Tomaszek zapytał o termin rozpoczęcia prac 

związanych z przebudową drogi Osiek-Węglewice oraz który etap realizowany będzie w 

pierwszej kolejności?  

          Wójt Gminy odpowiedział, że według harmonogramu rozpoczęcie realizacja w/w 

zadania planowana jest w marcu br. Droga Osiek-Węglewice została przekazana wykonawcy, 

natomiast  prace związane z przebudową w/w  drogi będą realizowane od miejscowości  

Kolonii Osiek. 

            Radny  Pan Dariusz Przedwojewski zapytał czy podpisane umowy związane z 

dofinansowaniem ze środków WFOŚ i GW w Łodzi na ,,Utworzenie pracowni pn. Zielona 

przystań w Szkole Podstawowej w Biadaszkach”  i ,,Utworzenie pracowni pn. Młodzi 

przyrodnicy w Szkole Podstawowej w Węglewicach” nie będą powodowały braku możliwości 

w sytuacji gdy np. rada gminy zdecyduje się na przeprowadzenie reformy szkół na terenie 

gminy Galewice?  Na koniec zaznaczył, że przy dofinansowaniach z WFOŚiGW jest  okres 

trwałości projektu. 

           Wójt Gminy potwierdził, że przy w/w dofinansowaniach okres trwałości wynosi 5 lat. 

Umowa na powyższe zadania została podpisana, ponieważ wnioski złożone były w poprzednim 

roku. Zaznaczył, że realizacja utworzenia pracowni w Szkole Podstawowej w Biadaszkach i w 

Węglewicach nie jest rozpoczęta, ale planowana jest w marcu. Na koniec zaznaczył, że 

posiedzenie Komisji Samorządności, Zdrowia Oświaty i Kultury nt. Analizy struktury oświaty w 

zakresie bilansowania się subwencji oświatowej i możliwości wspierania oświaty z budżetu 

Gminy” planowana jest w miesiącu lutym br. 

           Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Tomaszek zapytał czy wnioski dot. utworzenia 

pracowni będą realizowane tylko w Szkole Podstawowej w Biadaszkach i w  Szkole 

Podstawowej Węglewicach? 

           Wójt Gminy odpowiedział, że wnioski na utworzenie pracowni  były złożone na Szkołę 

Podstawową w Biadaszkach i Szkołę Podstawową w Węglewicach.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz Przedwojewski , Łukasz Szaflik , 

Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska  

 

5. Informacja z działalności Przewodniczącego Rady Gminy 

 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia przedstawił informację, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

       Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję i poprosił o zadawanie pytań.  

 

            Radny Pan Rafał Konieczny stwierdził,  że sesje zawsze były zwoływane w ważnych 

sprawach dla gminy Galewice. Następnie zwrócił się do Przewodniczącego Rady Gminy z 

zapytaniem co miał na myśli mówiąc  ,,ograniczenie ilości sesji”? 

        Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia stwierdził, że dla radnych pracujących 

jest dużym utrudnieniem, gdy sesje są zwoływane często. Od początku kadencji sesji było aż 

dwadzieścia. Wyjaśnił, że nie miał na myśli nic złego, jak tylko zasygnalizowanie tematu do 

przemyślenia aby podjąć stosowne działania zmierzające do ograniczenia zwoływania sesji. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia informacji z działalności Przewodniczącego Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Rafał Konieczny , Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , 

Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław 
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Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Karsznia  

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska  

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr IX/34/11 

Rady Gminy w Galewicach z dnia 28 czerwca 2011 r. w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt uchwały i 

mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem obrad 

Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach w dniu 29 stycznia 2020  r. i został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję 

Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, Oświaty i 

Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w Galewicach 

dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane przez 

poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej Uchwałę Nr IX/34/11 Rady Gminy w 

Galewicach z dnia 28 czerwca 2011 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz Przedwojewski , Łukasz Szaflik , 

Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska  

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 

obrębie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt uchwały i 

mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem obrad 

Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach w dniu 29 stycznia 2020  r. i został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję 

Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, Oświaty i 

Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w Galewicach 

dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane przez 

poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w obrębie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , 

Kazimierz Pilarz , Dariusz Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Elżbieta Fras, Kazimiera Korpeta , Mirosław Szymczak  

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska  

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na 2020 rok. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt uchwały i 

mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały  był przedmiotem obrad 

Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i Komisji Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w 

Galewicach w dniu 29 stycznia 2020  r. i został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję 

Rewizyjną, Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, Komisję Samorządności, Zdrowia, Oświaty i 

Kultury i Komisję Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Rady Gminy w Galewicach 

dlatego nie zachodzi konieczność ponownego omawiania. Opinie wypracowane przez 

poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Krzysztof Golas , Rafał Konieczny , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , 

Dariusz Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Elżbieta Fras, Jerzy Karsznia , Kazimiera Korpeta , Mirosław Szymczak  

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Cieśla , Żaneta Dulska  

 

9. Interpelacje i zapytania. 

 

          Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań 

przez Radnych i Sołtysów z terenu Gminy Galewice. 

          Radny Pan Krzysztof Nowak wnioskował o naprawę ławki na placu zabaw w 

miejscowości Kaski. Ponadto zapytał czy planowany jest objazd radnych  po terenie gminy 

Galewice ( wstępny termin objazdu planowany był w okresie feryjnym). 

          Radny Pan Piotr Kościański wnioskował o wycinkę akacji obok boiska sportowego w 

Ostrówku oraz naprawę drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Brzózki obok 

posesji 31 Nr do Strugi Węglewskiej ( tzw. Zawady). 

          Sołtys Sołectwa Spóle Pan Andrzej Łacina zapytał czy wpłaty dokonywane  na 

dotychczasowy rachunek bankowy z tytułu opłaty  za odpady komunalne po 1 stycznia 2020 

roku zostaną prawidłowo zaksięgowane?  

           Sołtys Sołectwa Przybyłów Pani Zdzisława Jastrząbek ponowiła wniosek o nawiezienie 

tłucznia i naprawienie dziur w miejscowości Przybyłów od asfaltu do drogi powiatowej w 

Rybce i od krzyżówek w kierunku Żelaza. 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 

 

               Radny Pan Piotr Kościański podziękował za pomoc przy konserwacji rowu w Brzózkach 

i Gąszczach oraz za wyprofilowanie drogi w Brzózkach. Następnie wnioskował, aby na 

najbliższą Sesję Rady Gminy w Galewicach zaprosić Starostę Wieruszowskiego oraz Dyrektora 

PZD w Wieruszowie. 

               Sekretarz Gminy Pani Beata Janiaczyk poinformowała, że w dniu 09 stycznia 2020 roku 

wpłynęła do Urzędu Gminy w Galewicach prośba Dziennika Łódzkiego o przygotowanie 

wykazu samorządowców, którzy pełnili funkcję radnych i wójtów w latach 1990-2023 oraz  o 

przesłanie zdjęć portretowych wszystkich samorządowców z bieżącej kadencji.  
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Zdecydowano, że termin dostarczenia zdjęć przez radnych mija w dniu 31 stycznia br.  

               Wójt Gminy Pan Piotr Kołodziej poinformował, że do 3 lutego br. gmina Galewice 

powinna złożyć oświadczenie o przyjęciu dotacji w związku z zakwalifikowaniem oferty 

złożonej o dofinansowanie w ramach resortowego programu rozwoju instytucji opieki nad 

dziećmi w wieku do lat 3 ,, MALUCH+ . Następnie poprosił o wyrażenie opinii przez radnych 

czy w tym temacie mają być prowadzone działania zmierzające do utworzenia klubu 

żłobkowego przed podjęciem decyzji o zamianie budynków w Osieku i w Galewicach.   

                 Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję i poprosił o wyrażenie opinii przez 

radnych. 

                Radny Pan Krzysztof Nowak stwierdził, że decyzja uzależniona będzie przede 

wszystkim czy dojdzie do  zamiany budynków w Osieku i w Galewicach. Następnie podkreślił, 

że decyzja nie została podjęta w powyższej sprawie. 

                 Wójt Gminy odpowiedział, że Starostwo Powiatowe w Wieruszowie jest za zamianą  

budynków. Obiekt w Osieku jest dostosowany dla osób niepełnosprawnych. 

          Radny Pan Krzysztof Nowak ponownie zapytał czy w budynku przy ul. M. Konopnickiej 

18 będzie dalej Ośrodek Zdrowia? Zasugerował, że najpierw powinna być podjęta decyzja o 

zamianie budynków w Galewicach i w Osieku a potem należałoby podjąć decyzję o możliwości 

utworzenia klubu żłobkowego. 

           Wójt Gminy zgodził się sugestią Radnego Pana Krzysztofa Nowaka, że najpierw powinna 

być podjęta decyzja o zamianie obiektów a potem decyzja o możliwości utworzenia klubu 

żłobkowego. Zaznaczył ponownie, że do 3 lutego br. gmina Galewice powinna złożyć 

oświadczenie o przyjęciu dotacji w związku z zakwalifikowaniem oferty złożonej o 

dofinansowanie w ramach resortowego programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w 

wieku do lat 3 ,, MALUCH+ a nie jest znany termin podjęcia decyzji w sprawie zamiany 

budynków. W chwili obecnej gmina Galewice nie poniosła żadnych kosztów związanych z 

przystosowaniem budynku w Galewicach przy ul. M. Konopnickiej 7 na utworzenie klubu 

żłobkowego. Następnie poinformował, że została wykonana inwentaryzacja budowlana 

budynku Ośrodka Zdrowia w Osieku, która uwzględnia aktualny stan faktyczny (tj. po 

wykonanych przeróbkach) w lokalach mieszczących się w tym budynku. Po czym zlecono 

rzeczoznawcy majątkowemu wykonanie wyceny lokalu (całe I piętro) oraz pomieszczeń 

przynależnych znajdujących się w piwnicy. Sporządzony operat szacunkowy określający 

wartość nieruchomości lokalowej zajmowany przez Środowiskowy Dom Samopomocy w 



12 

 

Osieku zawiera błędy formalne i merytoryczne (matematyczne) dotyczące wyliczenia udziału 

w gruncie i części wspólnej. Ponadto stwierdzono brak w nim opisu lokalu  i brak zaznaczenia 

lokalu i pomieszczeń przynależnych na rzucie odpowiednich kondygnacji budynku, które są 

niezbędne do przedłożenia w Kancelarii Notarialnej i w Sądzie Rejonowym w Wieluniu w 

Wydziale Ksiąg Wieczystych. Następnie Wójt Gminy poinformował, że w przypadku podpisania 

oświadczenia o przyjęciu dotacji na utworzenie klubu żłobkowego i podpisania  umowy w 

każdej chwili gmina Galewice może zrezygnować z realizacji utworzenia klubu żłobkowego na 

terenie gminy. Na koniec dodał, że w chwili podpisania oświadczenia o przyjęcie dotacji 

zostanie przygotowane zapytanie ofertowe na wykonanie dokumentacji projektowo- 

kosztorysowej klubu żłobkowego według posiadanej koncepcji. 

                Radny Pan Mirosław Szymczak zapytał czy mieszkańcy z terenu gminy Galewice są 

zainteresowani utworzenie klubu żłobkowego na terenie gminy? Podkreślił, że ilość miejsc w 

klubie żłobkowym planowana jest dla 16 dzieci. 

               Wójt Gminy odpowiedział, że przed złożeniem wniosku o dofinansowanie do Urzędu 

Marszałkowskiego w Łodzi w ramach programu MALUCH+ na utworzenie na terenie gminy 

Galewice klubu żłobkowego została przeprowadzona ankieta w tym celu i  z której wynika, że 

mieszkańcy z terenu gminy Galewice są zainteresowani utworzeniem klubu żłobkowego na 

terenie gminy. 

                 Radny Pan Kazimierz Pilarz stwierdził, że powiat nie zmieni zdania i zostanie 

przeprowadzona zamiana budynków. Na koniec stwierdził, że  jest za utworzeniem klubu 

żłobkowego na terenie gminy Galewice.  

               Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Tomaszek zapytał  kto był odpowiedzialny 

za przeprowadzenie inwentaryzacji w budynku Ośrodka Zdrowia w Osieku? Stwierdził, że 

osoba która przeprowadzała inwentaryzacje była nie kompetentna, ponieważ inwentaryzacja 

została źle wykonana. Na koniec dodał, że nie jest przekonany czy dojdzie do zamiany 

budynków w Galewicach i w Osieku. 

               Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia wypowiedział się za  potrzebą 

utworzenia klubu żłobkowego na terenie gminy Galewice. Na koniec stwierdził, że dojdzie do 

zamiany budynków w Galewicach i w Osieku.  

               Wójt Gminy Pan Piotr Kołodziej odpowiedział, że inwentaryzację budynku Ośrodka 

Zdrowia w Osieku wykonał  ROBI SYSTEM Robert Drzazga Biuro Projektowe z Radomska. Na 

podstawie tej inwentaryzacji rzeczoznawca majątkowy wyliczył udziały dla nieruchomości 
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lokalowej przeznaczonej do zamiany. W związku z błędami, operat szacunkowy określający 

wartość lokalu zostanie poprawiony.  Na koniec odniósł się do współpracy Samorządu Gminy 

Galewice z Powiatem Wieruszowskim, która układa się różnie. 

              Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Tomaszek zapytał czy w przypadku 

zamiany budynków, z windy będą mogli korzystać również pacjenci Ośrodka Zdrowia w 

Osieku? 

           Wójt Gminy Pan Piotr Kołodziej odpowiedział, że w chwili obecnej gmina Galewice 

ponosi opłaty miesięczne za dozór techniczny windy. W przypadku zamiany budynków 

zostanie przygotowana umowa, w której zostaną zapisane szczegółowe warunki korzystania 

z windy oraz uiszczania opłaty.  

           Radny Pan Kazimierz Pilarz dodał, że zauważa, że przy ośrodkach zdrowia windy są 

likwidowane.  

                Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Tomaszek wypowiedział się przeciwko  

utworzenia klubu żłobkowego na terenie gminy Galewice, dopóki nie będzie ostatecznej 

decyzji w sprawie zamiany budynków. 

                Sołtys Sołectwa Osowa Pani  Natalia Cichowska-Cieśla wypowiedziała się za 

utworzeniem klubu żłobkowego na terenie gminy Galewice.  

                Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie poprzez podniesienie ręki w 

sprawie wyrażenia opinii czy Wójt Gminy Galewice ma kontynuować działania w sprawie 

utworzenia klubu żłobkowego na terenie gminy Galewice. 

               Rada Gminy w Galewicach w składzie 13 radnych – 12 głosami ,,za”, 0 głosów ,, 

przeciw”  i 1 głos „wstrzymujący się” / Jan Tomaszek/  wyraziła pozytywną opinię dotycząca 

kontynuowania działania w sprawie utworzenia Klubu Żłobkowego na terenie gminy.  

               

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

 

              W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia przedstawił 

odpowiedzi na wnioski i interpelacje złożone przez Radnych i Sołtysów na XVIII Sesji Rady 

Gminy w Galewicach w dniu 30 grudnia 2019 roku. Odpowiedzi stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

              Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia odniósł się do zapytania Radnego 

Krzysztofa Nowaka i odpowiedział, że w przypadku potrzeby objazdu radnych po terenie 
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gminy Galewice w czasie  posiedzenia Komisji Samorządności, Zdrowia Oświaty i Kultury nt. 

Analizy struktury oświaty w zakresie bilansowania się subwencji oświatowej i możliwości 

wspierania oświaty z budżetu Gminy” objazd może zostać zaplanowany. 

           Wójt Gminy poinformował, że w okresie feryjnym nie był możliwy objazd radnych po 

terenie gminy Galewice autokarem, ponieważ dzieci, które uczestniczyły w zajęciach 

feryjnych były dowożone autokarem. Poinformował, że na najbliższej sesji zostanie 

przygotowane sprawozdanie z przeprowadzonych ferii. Następnie poinformował, że zostało 

rozstrzygnięte rozeznanie cenowe  na dostawę kruszywa, w związku z czym prace związane z 

nawiezieniem tłucznia i naprawieniem dziur w miejscowości Przybyłów będą realizowane w 

ramach bieżącego utrzymania dróg. Następnie poinformował, że w przesłanym przez Spółkę 

Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu w wykazie lamp zostały ujęte lampy zgłoszone przez 

Sołtysa Sołectwa Spóle. Ponadto poinformował, że środki, które Gmina Galewice przekazała 

spółce na realizacje tego zadania zostały wstrzymane w związku z możliwością  ubiegania  się  

przez spółkę dofinansowania z WFOŚiGW w Łodzi na wymianę opraw oświetleniowych.  

            Radny Pan Piotr Kościański wnioskował o  rozbudowę oświetlenia ulicznego  relacji 

Galewice - Zmyślona. 

             Radny Rafał Konieczny wnioskował o wystosowanie pisma do PZD w Wieruszowie z 

prośbą o wycinkę zakrzaczeń przy drodze powiatowej relacji Galewice – Sokolniki. 

 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

             W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy 

Karsznia o godzinie  11:15 dokonał zamknięcia XX  Sesji Rady Gminy, dziękując za przybycie i 

udział w dyskusji. 

Przewodniczący 
Rada Gminy w Galewicach 

Jerzy Karsznia  

   

 
Przygotował(a): Katarzyna Owczarek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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